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PROTOKOL Nr 34
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 25 paidziernika 2012 roku

o godzinie 1600 posiedzenie Komisj i otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik ill

1 protokolu.) odczytal proponowany porzadek obrad:

1.
2.
3.
4.

5.

6.

0 7.

8.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud
- rozliczenie umowy (kontynuacja).
Analiza skargi na Burmistrza dotyczacej u. Berensona - Pani Beata Brzozowska
(kontynuacja).
Dofinansowanie dla organizacji w tym organizacji pozytku publicznego w zakresie
realizacji zadan gminy w roku 2011 - analiza i ocena (kontynuacja).
Sprawy rozne.

Zamkniecie posiedzenia.

G

Pkt. 3. przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porz<ldku obrad.

Brak wnioskow.

Pkt. 4. Analiza skargi na Burmistrza dotycz<lcej umowy z firm.. Kamil Sasin Sas - Bud
- rozliczenie umowy (kontynuacja).

Skarga na Burmistrza dotyczacej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud stanowi zalacznik
ill 7 do protokolu ill 31 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 31 lipca 2012 roku.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Burmistrza z prosba 0 przedstawienie sposobu
zalatwienia sprawy.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz wyplacone zostalo wynagrodzenie firmie
SAS-BUD Kamil Sasin na podstawie sporzadzonego protokolu odbioru robot. Roboty
odebrane zostaly w zakresie, ktory zostal ustalony i nastepnie na tej podstawie ustalone
zostalo wynagrodzenie i zawarta zostala ugoda.
Burmistrz Janusz Werczynski poinforrnowal rowniez, ze negocjowano z firma SAS-BUD
Kamili Sasin kwestie dot. terminu platnosci, ktore w rezultacie zaplacone zostanie do 4 badz
5 listopada br., kolejna kwestia dot. formy platnosci czy rna ona miec forme odszkodowania
czy wynagrodzenia. Jak podkreslal Burmistrz byla to kwestia niezwykle istotna do ustalenia;
Urzad Miasta Marki stanal na stanowisku, ze jest to wynagrodzenie za wykonana usluge
a wiec firma SAS-BUD Kamil Sasin bedzie musial odprowadzic VAT.

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy
Komisji, radny Pawel Pniewski.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz me zamyka pkt. 4 porzadku obrad
i przechodzi do pkt. 5 porzadku obrad.
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Pkt. 5. Analiza skargi na Burmistrza dotycz<!cej u. Berensona - Pani Beata Brzozowska
(kontynuacja).

Skarga na Pani Beaty Brzozowskiej dotyczaca ul. Berensona w Warszawie stanowi zalacznik
nr 9 do protokolu nr 31z posiedzenia komisj i Rewizyjnej w dniu 31 lipca 2012 roku.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz skarga zostala rozpatrzona przez Komisje
Rewizyjna, opracowany zostanie projekt uchwaly i nastepnie przeglosowany.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz nie zamyka pkt. 5 porzadku obrad
i przechodzi do pkt. 6 porzadku obrad.

Pkt. 6. Dofinansowanie dla organizacii w tvm organizacii poZytku publicznego w
zakresie realizacii zadaii gminy w roku 2011- analiza i ocena.

Na posiedzenie komisji przybyl Pan Piotr Matusiak Naczelnik Wydzialy Spolecznego, kt6ry
przedstawil w jakim podmiotom i w jaki spos6b Miasto Marki udzielalo dotacje w 2011 roku.

W dyskusji udzial wzieli. m.in.; Naczelnik Piotr Matusiak, radny Pawel Pniewski, radny
Radoslaw Dec, Przewodniczacy Komisji .

W dyskusji radni kierowali pytania do Pana Piotra Matusiaka takie jak; czy zdarzylo sie, aby
wiecej niz jeden podmiot zlozyl oferte na realizacje jednego z zadan i w jaki spos6b
dokonywano wyboru; czy organizacje skladajace wnioski okreslaja kwote dotacji i czy jest
ona weryfikowana przez pracownik6w urzedu; czy w trakcie weryfikacji wniosk6w
zapraszani sa przedstawiciele uks-6w; czy w przypadku gdy przyznana zostanie nizsza kwota
niz pierwotnie wnioskowal UKS to czy zakres ramowy dzialan uks-u rowniez ulegnie
zmianom; w jaki spos6b weryfikowane sa wydatki realizowane przez uks-y; w jaki spos6b
planowana jest kontrola przeprowadzana przez audytora zewnetrznego oraz w jakim terminie
mozna spodziewac sie protokolu pokontrolnego; czy klub Marcovia otrzyrnal dodatkowe
wsparcie finansowe w postaci dofinansowania w wysokosci 21 422 ,14 zl i jakie byly tego
przyczyny; uzasadnienie dofinansowania przekazanego Radzyrninskiemu Osrodkowi Kultury
i Sportu; uzasadnienie zakupu siodla kawaleryjskiego; czy wszystkie organizacje z terenu
miasta Marki moga liczyc na dofinansowanie z budzetu miasta na realizowane
przedsiewziecia kulturalne, edukacyjne badz sportowe; na jakim poziomie ksztaltuja sie
wydatki na uroczystosci kulturalne i sportowe; czy odrzucono jakiekolwiek wnioski 0 objecie
przez Burmistrza Miasta Marki patronatu nad dana impreza badz wydarzeniem kulturalnym,
edukacyjnym badz sportowym i jakie byly ewentualne tego przyczyny; czy poodejmowano
pr6by oceny ekonomicznej dzialan, kt6re realizuje gmina przy pomocy podmiot6w
wystepujacych 0 dofinansowanie z budzetu miasta z pkt. widzenia promocji i wizerunku
miasta.

Po udzielonych przez Pana Naczelnika Piotra Matusiaka odpowiedziach na niniejsze pytania
Przewodniczacy Komisji zamknal dyskusje w pkt. 6 i wznowil dyskusje w pkt. 4 porzadku
obrad.

Pkt. 4. Analiza skargi na Burmistrza dotycz<!cej umowy z firma Kamil Sasin Sas - Bud
- rozliczenie umowy (kontynuacja).
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Przewodniczacy Komisji odczytal projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi firmy SAS
BUD Kamila Sasin z dnia 19 czerwca 2012 roku na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.

Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi firmy SAS-BUD Kamila Sasin z dnia 19
czerwca 2012 roku na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki stanowi zalacznik nr 2.

Dyskusji nie podjeto.

Glosowanie:
za- 4
przeciw- 0
wstrzymal sie - 0
(nieobecna radna Elzbieta Brzozowska).

Projekt uchwaly otrzyrnal pozytywna opinie.

Pkt. 5. Analiza skargi na Burmistrza dotycz<Jcej u. Berensona - Pani Beata Brzozowska
(kontynuacja).

Przewodniczacy Komisji odczytal projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Beaty
Brzozowskiej, Pani Marty Bogusz i Pana Wojciecha G6rala z dnia 5 maja 2012 roku na
dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.

Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Beaty Brzozowskiej, Pani Marty Bogusz
i Pana Wojciecha G6rala z dnia 5 maja 2012 roku na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki
stanowi zalacznik nr 3.

Dyskusji nie podjeto.

Glosowanie:
za- 4
przeciw- 0
wstrzymal sie - 0o (nieobecna radna Elzbieta Brzozowska).

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie,

Pkt. 7. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz w dniu 7 sierpnia 2012 roku wplynela do Urzedu
Miasta Marki skarga Pani Alicji Piekart na dzialanie Urzedu Miasta w Markach. Po analizie
niniejszej skargi Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz skarga adresowana jest do Rady
Miasta Marki do Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego
i Ochrony Srodowiska w zwiazku z czym postanowil przekazac niniejsza sprawe
Przewodniczacemu Rady aby mogl skierowac pismo Pni Piekart do Komisji Zdrowia w celu
dalszego rozpoznania.

Skarga Pani Alicji Piekart z dnia 7 sierpnia 2012 roku stanowi zalacznik nr 4.
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Nastepnie Przewodniczacy Komisji przedstawil skarge Pana Olgierda Generowicza z dnia
10 pazdziernika 2012 roku i poinformowal, iz skarga niniejsza rowniez skierowana zostanie
do Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

Skarga Pana Olgierda Generowicza z dnia 10 pazdziernika 2012 roku stanowi zalacznik nr 5.

Przewodniczacy Komisji przedstawil koleja skarge, ktora wplynela do Urzedu Miasta Marki
w dniu 16 pazdziernika 2012 roku w sprawie naprawy drogi i wykonania oswietlenia w ulicy
Ceramicznej w Markach skierowana przez Pania Marzene Szarek.
Przewodniczacy Komisji poinformowal, ze skarga Pani Marzeny Szarek rozpatrzona zostanie
na kolejnym posiedzeniu komisji.

Skarga Pani Marzeny Szarek z dnia 16.10.2012 roku w sprawie naprawy drogi i wykonania
oswietlenia w ulicy Ceramicznej w Markach stanowi zalacznik nr 6.

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1720 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

o

Protokolowala
Anna Broma

~ t! Bro 'i' .

Przewodniczac Komisji
Micha J.@Jji;l.l.-~
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